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學術小組會議紀錄之附件五

國立成功大學材料科學及工程學系博士班轉組申請表
Doctoral Program Group Transfer Application Form 

  申請日期 (Date)：_____/____/____ 
學號

(Student ID No.) 

中 文 姓 名
(Chinese name) 

原組別
(Former group) 

□甲組：材料科學及工程 (A. MSE Group)

□乙組：奈米科技 (B. NME Group)

年級
(Grade) 

擬轉入組別
(Transferred group) 

聯絡電話
(Contact) 

英 文 姓 名
(English name) 

E - mail

擬轉組原因
(Reason) 

審 查       程 序
(Review process) 

原組別
指導教授

(Former supervisor)

擬轉入組別
指導教授

(New supervisor) 
原組別

共同指導教授
(Former co-supervisor) (甲組免填) 

擬轉入組別
共同指導教授
(New co-supervisor) 

學術小組召集人
(Academic group convener) 

□同意轉組(approve)

□不同意轉組(disapprove)

會議日期：

系主任
(Department Chair) 

注  意  事  項
(Notes) 

1.本系博士班研究生及境外研究生修業一學年以上，因特殊情形，經原組別與擬轉入組別指導教授同意，並經學術小

組會議通過及系主任核准者，得申請轉組，並以一次為限，一經核准即不得再返原組。

With the consent of supervisors, and approved by the academic group meeting and chair, doctoral students who have studied 
for more than one academic year are allowed to transferred to the other group. Once the application is approved, one shall not 
request for another application for any reason.

2.申請者需至少通過兩門核心課程(固態熱力學、高等材料分析、材料動力學)，得提出轉組申請。

The applicant must pass at least two core courses before submitting the application.

3.申請時請附上一份歷年成績單、指導教授簽名表及核心課程審核表(轉入乙組需加附)。
Please attach one copy of transcript, advisor signature and core course review form (if transferred to B. NME Group).

4.轉組需於學期開始前提出申請，且須於轉組後三年內通過資格考，但不得超過入學後 10 學期。

The application must be submitted before the start of the semester. Qualification examination must be passed within three 
years after the transfer, but not more than 10 semesters after admission.

5.本申請案核准後，請送回系辦公室存查。

Please send this application form back to department office after the application get approved.


